
MIF – Midtals Idrætsforening 

Læs mere om MIF på vores hjemmeside:  www.mif.dk 

 
Augustenborg, 10. oktober 2023 

 
Referat fra MIF hovedbestyrelsesmøde 

i Augustenborghallerne 
 

Onsdag den 20. september 2023, kl. 19.00 
 

 

Afdeling Navn Initialer 
 

Forretningsudvalg Bjarne Laugesen BL ✓ 
Forretningsudvalg Per Johannsen PJ ✓ 
Forretningsudvalg Anne Christiansen (H-Bogføring) AC ✓ 
Forretningsudvalg Hanne Thomsen HT ✓ 
Forretningsudvalg Jeanette Myllerup JM ✓ 
Fodbold Lasse Duus LD ✓ 
Håndbold Maria Kolmos MK ✓ 
Gymnastik Sarah Thysen ST ✓ 
Tennis Kurt Christensen KC ✓ 
Petanque Kim Witte KiW ✓ 
Løb Karin Wind KW Afbud 
Kultur Kasper Keller Petersen KK ✓ 
Aktivitetsudvalg Peter Thomsen PT ✓ 

 
Mødeleder: Bjarne Laugesen  
Referent: Jeanette Myllerup 
 

Dagsorden: 
 
1. Aktivitetsudvalg  
2. Godkendelse af referat fra sidste møde. 
3. Orientering fra formanden  
4. Orientering fra kassereren 
5. Børneattester  
6. Reservering af lokaler i hallen 
7. Nyt fra afdelingerne  
8. Eventuelt  

 
 

Ad. 1 Aktivitetsudvalg 
 
NYT: Sarah og Maria er indtrådt i aktivitetsudvalget.  
 
 
Sønderborg Ringridning: Vores telt var godt besøgt og økonomien ser fornuftig ud. 
 

https://www.mif.dk/media/2359/referat-fra-hb-moede-10-maj-2023.docx
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MIF Aktivitetsweekend: Aktivitetsweekenden afholdes næste gang i uge 33.  
Der var 5 hold til rundbold, mini-Olympiade – børn prøvede forskellige ting. Kåring af 3 bedste i 3 årgange. 
Håndbold, kultur, tennis og fodbold bidrog med aktiviteter. Som Kurt kommenterede, så finder han de nye 
børnetiltag rigtig gode, og man er ikke nødvendigvis bundet af sin sport (Kultur stillede f.eks. med frisbeekast). 
Årets Ungdoms-MIF’er blev Lucas Paulsen og Årets MIF’er blev Maria fra Håndbold. De var i tæt konkurrence 
med Sarah (Gymnastik) og Kasper (Kultur). Fællesspisning gik også fint, men for få deltog. 

 
Ad. 2 Godkendelse af seneste referat. 

 
Godkendt uden kommentarer. 

 
Ad. 3 Orientering fra formanden 

 
Ny fane. 12. juli blev den nye fane indviet. Bjarne, Sarah, Jens Christian og Anne deltog med ganske 
få andre. Sarah havde søgt om flag. MIF fik stort flag og også en stang på 3 meter.  
 
Haltider er indberettet og godkendt. Der bliver hængt opslag med alle indendørstider. 
 
Opslagstavle i forhallen 
- Det er op til afdelingerne selv at gøre brug af tavlen.  
- Der kommer ”banner” op over tavlen (2/3) for at vise, at tavlen er beregnet til info fra MIF.  
- Hvis vi ser opslag, der ikke er fra MIF, må de fjernes, men HUSK at flytte dem over på søjlen eller ud     
på den sidste 1/3!  
- Vi skal selv fjerne det, vi hænger op, når det er udløbet (f.eks. arrangement mv.).  
 
Fodbold er blevet bedt om at undlade at spille højt musik, da det forstyrrer naboerne.  
Dette er taget til efterretning. 
 
Kulturafdelingen har ønske om at bruge Kultursalen op til revyen i uge 8 mandag og onsdag (normalt 
fra fredag uge 8, og indtil færdig revy). Revyen får igen i år besøg af en professionel skuespiller og vil 
derfor gerne være så velforberedt som mulig.  
Allan (halbestyrer), Sarah og Kasper finder ud af, hvad der kan lade sig gøre. 
 
Flying Superkids. Sarah har fået tilbud om rabat i forbindelse med køb af billetter til Flying Superkids. 
Hvis Gymnastik siger ja, bliver MIFs logo muligvis vist på skærmen.  
Sarah finder ud af, om det er noget, de/vi skal være med i. 
 
Invitation til GO! Workshop er vedhæftet. Vi tilmelder os selv. 
 
Opdatering af hjemmeside med undervisning af Michael og Anne Haug. Kasper hjalp Petanque og 
løb.  
Hjemmesiden gik live 1. oktober 🥳🥳 
 
Klubaftale med FysioPerformance 360 – sendes ud til jer, når det hele er på plads. 
 
Erhvervsforsikring flyttet til Gjensidige, da Sønderjysk Forsikring har solgt deres andel til Gjensidige. 
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Ad. 4. Orientering fra kassereren 
 
Abonnementsordningen er problematisk, så Lasse tager fat i Conventus for at finde en løsning. 
Budget 2024: Sendes i uge 41 til afdelingskassererne og skal retur til Anne senest 27. oktober.  
 

Ad. 5. Børneattester 
Der blev orienteret om status. 
 

Ad. 6 Reservering af lokaler i hallen 
 

Reservering af lokaler i hallen. Det er lige nu kun Bjarne, der lægger ind i det nye system, da det er 
rimelig problematisk. Hver afdeling får adgang. Hvis I har booket mødelokale i det gamle system, så 
tjek op på jeres bookning med Allan. 
 

Ad. 7. Nyt fra afdelingerne 
 
Tennis 
- Fra 41-49 medlemmer er meget positivt. Udendørssæsonen er snart forbi. Det har været en skøn 

september, og tennis satser på at kunne spille til slut oktober. Derefter rykkes indendørs. Tennis har de 
samme haltimer som sidste år. 

- Udfordringer omkring medlemmers nøgle, da nogle låner den ud til ikke-medlemmer. Kurt understreger, 
at det naturligvis er helt i orden, at man prøver et par gange gratis, før beslutning om evt. medlemskab 
træffes. Medlemskabet er personligt. 

- Klubmesterskab gik rigtig godt – en dejlig dag. Asserballe inviteres traditionen tro. De kommer med 
morgenmad og pokaler.  

- 4 drop-in – godt besøgt. 
- Tennissportens dag, der skal tænkes alternativt. 

Kultur 
- Mange koncerter her i efteråret. Fin Ester Brohus-koncert. Fremadrettet skal koncerter måske ikke 

placeres i september. Ester kommer igen til november 2024.  
- Twang. Alternativ, amerikansk folkemusik – koncerten opstilles med caféborde. 
- Mark og Christoffer – billetsalget går forrygende.  
- Dodo & the Dodo’s Akustisk i 2024. 
- Revyen starter op i oktober. Tidlig opstart med skuespillere i september. Ingen udfordring med 

skuespillere. Dog søges Rampelysmester – afgrænset arbejdsperiode: slut februar – til slut revy. 

Petanque 
- Den 30/9 er der afslutning.  
- Internt klubmesterskab 6-8. oktober.  
- Landsmesterskab petanque i firemands. 

Håndbold 
- U6-U7 og Trille Trolle samtidigt i samme hold. Trille Trolle er for børn op til 5 år (inkl. (bedste)forældre). 

To unge mænd vil gerne overtage Trille Trolle, og de er på kursus 2. oktober. 
- Nyt tiltag: Håndbold for udviklingshæmmede/handicappede – aktiviteter med en bold. Bruge hallen til at 

tumle i. Muligvis i forlængelse af den eksisterende tid om lørdagen. 
- Damehåndbold – Vidar Ulkebøl. Arbejder med Pop om at få torsdagstiden tilbage.  
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- Five-a-side – håndbold på tværs af banen – kræver kun 5 mand.  
- Streger. Det er en udfordring, at der ikke er mærket op til hverken U6/U7 eller Five-a-side. Maria 

kontakter hallen for at høre, hvad opmærkning koster. 

Fodbold 
- Startet fint op – på børnesiden går det fremad. For sæsonen starter de helt små op, og det er 

efterspørgsel efter bold til de helt små. Udfordringerne kommer fra U13.  
- Seniorsiden kunne se bedre ud. Startede med 3, endte med 1 hold i serie 3. 
- 16-17. december: Kellmann Cup 

Gymnastik 
- Sæson startet med motionsherrer. Stor opbakning.  
- Fin opbakning på både børne- og voksenhold også på springhold. 
- Sarah og Lasse påtænker nyt, hvor de blander alle afdelinger. Ene uge fodbold, ugen efter noget andet. 

Hvor børn får en føling med sport og foreningsliv. Kun for de små. Alderen er dog ikke fastlagt. Dette skal 
dog koordineres og snakkes i gennem i forhold til, at Trille Trolle Håndbold også udbyder det samme, hvor 
børnene introduceres til forskellige sportsgrene og livet i hallen. 

Ad. 8 Eventuelt 
 

Kasper spørger, om nogen har indvendinger til den rækkefølge, som afdelingerne er placeret i på 
hjemmesiden. Ingen har indvendinger. 

 
 

Næste FU-møde er onsdag 8. november kl. 19 
Har I noget til FU mødet, bedes i sende det til Bjarne et par dage før 

 
Næste HB-møde er mandag 13. november kl. 19 

 
 

Mange hilsener 
Jeanette 
Sekretær 


	Peter Thomsen

